
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani
Balog Zoltán emberi erőforrások miniszteréhez, mint az egészségbiztosításért és az
egészségügyért felelős kormánytagho z

„Megoldott-e az MH Egészségügyi Központ finanszírozása? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Rendre visszatérő kérdés a Honvédkórház (korábban Állami Egészségügyi Központ, jelenle g
MH Egészségügyi Központ) OEP finanszírozásának mértéke . Köztudott, hogy az el őző
kormányzati ciklusban az Emberi Erőforrások Minisztériuma és a Honvédelmi Minisztérium
számos egyeztetést folytatatott e témában, aminek eredményeként kisebb korrekciókat i s
végrehajtottak.

Kérdezem tisztelt Miniszter Urat, mint az egészségbiztosításért és az egészségügyért felelős
kormánytagot, hogy az igen jelentős területi ellátási kötelezettségre, valamint a z
igényjogosultak nagy számára is figyelemmel elégségesnek tartja-e az Országo s
Egészségbiztosítási Pénztár által az MH Egészségügyi Központ részére biztosítot t
finanszírozást? Jelenleg vannak-e folyamatban a Honvédelmi Minisztériummal egyeztetése k
az OEP finanszírozás mértékének esetleges megnövelésére?

Budapest, 2014 . október G.

Demeter Márt a

országgyűlési képviselő
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